

2019 年 8 月 24 日

親愛的家長及同學,

恭喜各位順利完成學院 8 月份的技術, 學院將透過學院網站及接待處於 2019 年 9 月 6 日 或之後公佈是次測試成績, 而是次測試合格的同學可於 2019 年 9 月 13 日 或之後到臨本院接待處領取測試證書, 在此感謝各位耐心等待成績公佈。

對成功通過測試的同學, 學院有以下建議供家長參考:

- 1) 讓同學參加 2019 年棕櫚島及清水灣鄉村俱樂部 AGA 高爾夫球實戰訓練, 提升其對高球的整體認識及興趣
- 2) 讓同學擁有屬於自己的一套高球球桿
- 3) 如同學順利通過第四階段測試, 同學可以轉至低差點的班別以提升其學習水平

如對以上的建議有任何疑問, 歡迎致電 2271 4953/ 6933 8068 與我們聯絡, 我們樂意為各位提供協助。

澳洲高爾夫球學院謹啟

24th August, 2019

Dearest parents & students,

Congratulations for finishing the AGA's Junior Skill Test August, 2019. Please kindly notice that the result will be announced on our website and our counter on or after the 6th September 2019 and the relevant certificates will ready to be collected on or after the 13th September 2019. Your patience waiting for the result would be highly appreciated.

Here are a few suggestions if you have passed your test:

- 1) Enroll our On-course training program or seasonal competitions to enhance your children's interest in golf.
- 2) Buy a set of golf clubs to your child to raise up more fun in golf.
- 3) If you have already passed Level 4, you are highly recommended to change to our low handicap class.

Our staff will be delighted to provide any help on the above issues. Should you have any enquiry, please feel free to contact us at 2271 4953 /6933 8068.

Thank you very much for your participation and wish you all the best!

Best Regards,

Australian Golf Academy